



OFFICE OF THE COMPLIANCE ADVISOR/OMBUDSMAN
FOR INTERNATIONAL FINANCE CORPORATION (IFC) AND
MULTILATERAL INVESTMENT GUARANTEE AGENCY (MIGA)
MEMBERS OF THE WORLD BANK GROUP
2121 PENNSYLVANIA AVENUE, NW • WASHINGTON, DC 20433, USA
TELEPHONE (202) 458-1973 • FACSIMILE (202) 522-7400
E-MAIL: CAO@WORLDBANKGROUP.ORG
INTERNET: WWW.CAO-OMBUDSMAN.ORG

JOINT STATEMENT / DECLARATION CONJOINTE

Sigiri, Guinea – April 21, 2018

Local community members affected by the expansion of the Sigiri gold mine in Kintinian, Guinea met with Société AngloGold Ashanti de Guinée S.A. (SAG), under the auspices of the CAO to exchange information about the issues raised in the complaint filed before the CAO. The parties have agreed to commence a dispute resolution process, which they have decided will be a confidential process. The parties will provide joint statements after each meeting. For more information about the CAO see:

www.cao-ombudsman.org

Sigiri, Guinée – le 21 avril 2018

Les membres de la communauté locale affectée par l'expansion de la mine d'or de Sigiri à Kintinian, Guinée ont rencontré la Société AngloGold Ashanti de Guinée S.A. (SAG) sous les auspices du CAO lors d'une réunion pour échanger des informations relatives aux problématiques soulevées dans la plainte. Les parties ont convenu de commencer un processus de résolution du différend ; Elles ont décidé que le dit processus serait confidentiel. Les parties publieront une déclaration commune après chaque rencontre. Pour plus d'informations sur le CAO, voir :

www.cao-ombudsman.org